

《单词百科:reflectivity是什么意思?reflectivity怎么发音?reflectivity的解释和用法》

英语单词reflectivity是什么意思?reflectivity怎么读?reflectivity怎么发音?简答网为您整理了reflectivity的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



reflectivity怎么读

reflectivity的读音:[ri:flek t v ti]

reflectivity的意思

1、n.反射率;

reflectivity的近义词

1、reflectance n.反射比，反射系数;反射率;

- 2、reflection n.映像 , 倒影;体现;深思;反射;描述;感想;
- 3、reflectiveness n.深思熟虑;反光;
- 4、reflexion n.反射 , 反射光;反射作用 (等于reflection) ;

reflectivity的双语例句

- 1、The exponential gain coefficient, diffraction efficiency, phase conjugate reflectivity and response time were measured.

测试了晶体的指数增益系数、衍射效率、位相共轭反射率和响应时间。

- 2、Spherical cobalt blue with good reflectivity characteristics was synthesized by spray pyrolysis.

研究了喷雾热解法合成高性能球形钴蓝。

- 3、The average ratio of reflectivity of Carex lasiocarpa wetland is 21.

毛果苔草湿地反射率平均为21。

- 4、The calibration experiment of glancing incidence soft X ray planar mirror reflectivity is reported.

报道了掠入射软X光平面镜反射率标定实验。

- 5、Coatings specially designed for reduced optical reflectivity or emissivity.

十七、专门设计用来降低光学反射或辐射的涂料。

- 6、These provide base for the correct measurement and valuing of graptolite reflectivity.

从而为笔石反射率的正确测定和取值奠定了基础。

- 7、Investigations show that the construct parameters affect significantly the omnidirectional reflectivity band of a photonic crystal.

研究表明,光子晶体的结构参数对全向反射带的产生影响很大。

- 8、The band edge excitonic transitions were measured by the reflectivity and photoluminescence measurements.

利用反射及光激荧光量测能隙边缘的激子跃迁.

9、 It can be applied to quality control CINRAD reflectivity data.

结合其他特征量,可应用于天气雷达反射率基数据质量控制.

10、 The exponential gain coefficient . diffraction efficiency, phases conjugate reflectivity and the response time were measured.

测试晶体的指数增益系数、衍射效率、相位共轭反射率和响应时间.

11、 The numerical result shows that there is self similarity in the reflectivity of dielectric film system.

结果表明,多标分形介质膜系的反射率具有分形的自相似特征.

12、 Reflectivity depends on the velocity and density of rocks.

反射能力取决于岩面的速度和密度.

13、 The color of the spectrophotometer measuring surface on the visible spectral wavelength optical reflectivity of.

不合平度计测度颜色外背差可见平谱各波长平的反射率.

14、 Theoretical reflection seismograms in dynamite source condition are formed by using anisotropic reflectivity method.

本文用各向异性反射率法计算爆破源反射地震的理论地震图.

15、 An assessment function is constructed for considering to both electrical field distribution and reflectivity.

该方法用薄膜的特征矩阵直接计算场强和反射率,建立综合评价函数来兼顾场强分布和光学反射率的要求,利用计算机进行优化设计.

16、 A method for the measurement of the reflectivity of RAC is presented.

介绍了一种可以测试实际使用中的吸波涂料的吸波性能的方法.

17、 The results of the extrapolation of velocity and reflectivity show a good prospect of application.

对实际资料的测井速度和反射系数外推结果表明,此法具有较好的应用前景.

18、 This method applied character matrix of optical film to calculate electric field distribution and reflectivity.

本文提出一种新设计方法用于既改善膜层内电场分布以减少薄膜的光损耗,同时又兼顾薄膜的反射率要求.

以上是简答网为您整理的reflectivity怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于re

flectivity的用法、

reflectivity的释义、reflectivity的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/reflectivity>

